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Pan
Przemysław Pacholski
Burmistrz
Miasta i Gminy Kórnik

Szanowny Panie Burmistrzu,

W imieniu Mieszkańców Szczytnik i Koninka proszę o wypowiedzenie się w kwestii 

możliwości połączenia autobusowego z pętli Szczytniki do pętli Sypniewo w Poznaniu. 

Mieszkańcy obu wsi zgłaszają, że taka linia bardzo ułatwiłaby dojazd do pracy i do szkół w 

Poznaniu.

Z poważaniem


